
MNENJE VOULCEV:

Delegati, zaupamo vam!

Klslo vreme, pa vendar ve-
dro razpoloženje. Nedelja, 9.
novembra in slavnostnookra-
Šena volliča v petnajstlh no-
vlh krajevnih skupnostih. Že v
zgodnjem Jutru, malo po sed-
mi, so se začele zgrinjati na
volišča množice, tam okrog
desetih je bilo najbolj živa-
hno, v času kosita so volilne
komisije skorajda samevale,
ze v zgodnjem popoldnevu pa
je velika večina občanov iz-
polnila svojo dolžnost. Uspeh
volitev je potrdltev zaupanja
delegatom, ki so bili izvoljenl.
Tako meni|o tudi sogovorniki,
ki smo Jih srečali na volisčih.

JERNEJ MLAKAR, KS Boris
Kidrič: »V novi krajevni skup-
nosti je že zdaj aktivnih toliko
mladih, da je veselje. Prav je.
da se angažirajo v delu nove
krajevne skupnosti- Bolj ko-
rajžni so kot starejši, velikokrat
imajo prav pri svojih svežih
idejah. Tisti, ki že dalj časa de-
lajo v krajevni skupnosti, po-
gosto opravljajo svoje delo po
nekakšnem kalupu, zato je so-
delovanje mladih prav po-
trebno«

TATJANA KUK, KS Miran
Jarc: »Kaf prifiakujem od nove
V.rai©vno skupnosti? Za zdaj
njene aktivnosti Še ni dovolj
občutiti, kar je seveda ra-
zumljivo, saj je nastala šele
pred kratkim. Zato so tudi voli-

tve delegatov zelo pomembne
za razvoj krajevne samoupra-
ve. Ljudje so pretežno priprav-
Ijeni sodelovati v raznih orga-
nih krajevne skupnosti, le da z
delom nekateri niso seznanje-

ni, nekaj pa je tudi takih, ki
nlmajo fiasa,-

MATJAŽ HORVAT, KS Joie
Štembal: »Nova soseska, je to,
zato tudi sam še ne živim dol-
go tukaj, pa vendar sem Že ob-
čutil številne probleme, od,

otroškega varstva, do parkira-
nja in preskrbe. Ooslej v kra-
jevni skupnosti nisem sodelo-
val, v novi pa bom. MisfifTj, da
bomo zdaj med seboj bolje po-
vezani. Sicer pa se Ijudje kar

zgubijo v svojih obveznostih in
jih je treba posebej opozoriti
na možnosti, ki jih imajo za
delo v krajevni skupnosti.«

ANKA VOJS, KS Ivan Kav-
čič: -Zlasti me zanima delo na
področju otroškega varstva,

vendar se mi zdi, da je občano-
va pot do sodelovanja v krajev-
ni skupnosti nekako težka. Ne
najdemo se. Lahko si aktiven v
hišnem svetu, v zboru stano-
valcev, naprej pa nekako ne
gre. Zato bo najbrž v novi.
manjšt krajevni skupnosti pre-
cej bolje. Upam, da nas bodo
delegati, ki smojih izvolili, do-
bro zastopali.«

JASNA CIMPERMAN, KS
Urške Zatter: »Delegatov, za
katere sem glasovala - razen \z
mojega bloka - ne poznam. pa
vendar jim zaupam, saj menim,
da so jih predlagali Ijudje, ki
vedo za njihovo zavzetost za
delo. Krajevna skupnost jever-
jetno še vedno preštevilna, da
bi se med sabo vsi poznali, pa
vendar bomo lažje soodločali.
Menim, da bodo najbolje obi-
skani tisti sestanki, na katerih
se bomo pogovarjali o kon-
kretnih problemih, ki nas pe-
ste.

IGNAC HRIBAR, KS »7. sep-
tember«: »Sem v takem pokli-
cu. da sem praktifino od jutra
do večera zdoma, tako da niti
nimam možnosti za sodelova-
nje v krajevni skupnosti. Le v
hiši utegnem sem ter tja priti
na kakšen sestanek, tako da
zelo malo vem za dogajanja
okrog sebe. Splošno pa me-
nim, da se Ijudje zanimajo za
okolje, v katerem žive in da jtm
ni vseeno, kakšno je.«


